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Initiativ om socialutskott 

Värmdös biståndsbedömning har under det senaste året ifrågasatts av många medborgare som anser att 

den inskränkts i alltför stor omfattning. Av kommunen framtagen statistik visar att 36 procent av 

ansökningarna om stöd enligt LSS helt eller delvis nekats under 2016, vilket kan jämföras med 

motsvarande siffra för 2014, nämligen 4 procent. Det har således skett en stor förändring i hur 

kommunen anser att regelverket ska tillämpas. 

All biståndsbedömning är delegerad till tjänstemän. Det gör att politiken får en dålig, eller snarare 

obefintlig, insyn i hur lagstiftningen och övrigt regelverk tillämpas. Det är inte bra eftersom det är 

nämnden som har ansvaret för att riktiga och välavvägda beslut fattas.  

I syfte att ge nämnden en bättre insyn i de beslut som fattas föreslås det att nämnden inrättar ett socialt 

utskott. Utskottet skulle då hantera de lite mer udda och principiella ärendena där utgången inte går att 

utläsa ur befintliga riktlinjer. ”Rutinärenden” ska alltjämt vara delegerade till våra handläggare. Ett 

sådant utskott finns bland annat i Mjölby kommun. Utskottet skulle kunna bestå av nämndens 

presidium eller annan uppsättning av nämndens ledamöter. 

Vad som är ett udda eller mer principiellt ärende får bedömas från fall till fall och här skulle 

handläggare även kunna lyfta denna fråga till avgörande i utskottet. 

Sammanfattningsvis föreslås det  

- att nämnden inrättar ett socialutskott som har att hantera icke rutinmässiga och mer 

principiella ärenden avseende ansökningar om bistånd. 
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